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ODGOVORI NA VPRAŠANJA ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 
 
 
1. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNICE SONJE ŽGAVC GLEDE POZIDAVE PLANINA – 

STRANE 
 
Priprava občinskega podrobnega prostorskega načrta za območje zaselka Strane na Planini (v 
nadaljevanju: OPPN Strane) 

1. Po sklepu o pripravi OPPN Strane so bile določene naslednje faze in roki izdelave: 
- sklep o pričetku postopka OPPN Strane  7 dni  
- pridobitev odločbe MOP o potrebnosti   
      izvedbe celovite presoje vplivov na okolje     30 dni 
- priprava osnutka OPPN Strane           15 dni po objavi tega sklepa 
- smernice nosilcev urejanja prostora  30 dni po pripravi osnutka OPPN Strane 
- priprava dopolnjenega osnutka OPPN  
      Strane                                                           15 dni po prejemu smernic 
- okoljsko poročilo (v kolikor je potrebno)  30 dni po pridobitvi odločbe MOP 
- javna razgrnitev    se prične 7 dni po javnem naznanilu in 

traja 30 dni 
- proučitev pripomb z javne razgrnitve in  
      javne obravnave    7 dni po zaključku javne razgrnitve 
- potrditev stališč in seznanitev javnosti  10 dni po pripravi stališč do pripomb 
- priprava predloga OPPN Strane         15 dni po potrditvi stališč do pripomb 
- mnenja nosilcev urejanja prostora  30 dni po pripravi predloga OPPN Strane 
- izdelava usklajenega dopolnjenega  

predloga OPPN Strane    7 dni po prejemu mnenj 
- potrdilo MOP o sprejemljivosti OPPN  

Strane za okolje (v kolikor je potrebno)  15 dni po prejemu predloga OPPN Strane 
in okoljskega poročila 

- sprejem in objava odloka o OPPN Strane 30 dni  

 
2. Doslej so bile za pripravo in sprejem izvedene naslednje faze:   

a. Sklep o pripravi občinskega podrobnega prostorskega načrta za območje zaselka Strane 
na Planini (Uradni list RS, št. 120/07, z dne 27.12.2007); 

b. Pridobitev odločbe MOP o potrebnosti izvedbe celovite presoje vplivov na okolje: vloga 
4.1.2008, urgenca 19.2.2008 in ponovna vloga 7.3.2008, 18.4.2008 odločba, da celovita 
presoja vplivov na okolje za pripravo OPPN Strane ni potrebna;  

c. Priprava osnutka OPPN Strane do 22.1.2008;         
d. Vloge za smernice nosilcev urejanja prostora 22.1.2008 in pridobljene so bile naslednje 

smernice: 
- MZ, Zdravstveni inšpektorat RS – ni dal smernic; 
- MO, Uprava RS za zaščito in reševanje - 10.3.2008; 
- MOP, Agencija RS za okolje, Oddelek povodja reke Soče – 25.2.2008; 
- MOP, Zavod RS za varstvo narave, OE Nova Gorica – 4.2.2008, brez pogojev z usmeritvami; 
- MK, Zavod za varstvo kulturne dediščine Slovenije, OE Nova Gorica – 28.1.2008, brez pogojev; 
- Elektro Primorska d.d., PE Nova Gorica – 13.2.2008; 
- Telekom Slovenije, PE Nova Gorica – 5.3.2008; 
- Komunalno stanovanjska družba Ajdovščina d.o.o. - 21.2.2008 vodovod, 21.2.2008 komunalni 

odpadki; 
- Občina Ajdovščina (občinske ceste) - 22.2.2008; 
- KS Planina – 21.2.2008, pripombe in zahteva po izvedbi celovite presoje vplivov na okolje; 
- KS Ustje – 3.3.2008, pripombe in zahteva po izvedbi celovite presoje vplivov na okolje. 

 
3. Predvideni roki za pripravo predloga OPPN Strane za javno razgrnitev so se zamaknili 
zaradi pridobivanja smernic nosilcev urejanja prostora (45 dni) in pridobitve odločbe MOP o 
potrebnosti izvedbe celovite presoje vplivov na okolje (100 dni). Zaradi boljšega usklajevanja 
različnih interesov v prostoru med investitorjem, krajani in nosilci urejanja prostora, strokovne 
službe občine niso upoštevale skrajni zakonsko predpisan rok 30 dni za izdajo smernic in 
pridobitev odločbe MOP.  
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Izdelava OPPN Strane je v fazi priprave predloga za javno razgrnitev in izdelave okoljskega 
poročila, kljub odločbi MOP, da celovita presoja vplivov na okolje za navedeno gradnjo ni 
potrebna. Celovita presoja vplivov na okolje ne more biti izvedena, ker je to zakonsko 
predpisan postopek, ki ga vodi MOP. Izdelano bo okoljsko poročilo, ki bo javno razgrnjeno 
skupaj s predlogom OPPN Strane. Javna razgrnitev je predvidena v drugi polovici meseca 
junija. 
 
Pripravila: Irena Raspor 

 
 
3. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNICE DANIJELE LIKAR GLEDE PODPORNIH ZIDOV 

NA CESTI PODKRAJ – BELA 
 
Pred leti je bili res opravljeni ogledi podpornih zidov na delu makadamske ceste pri zadnjih hišah 
v Podkraju. Del podpornega kamnitega zidu na tem mestu je delno porušen, v planu je bila 
obnova tega dela zidu, vendar se rokovno izvedba ni izšla. Zato obnovo zidu planiramo za 
naslednje leto v zimskem oz. zgodnjem pomladanskem času, ker je tik pod zidom njiva in vrt.    
 
Pripravil: D. Lavrenčič 
 
 
4. ODGOVOR NA VPRAŠANJE SVETNIKA ALEKSANDRA LEMUTA GLEDE VIŠINE 

PRORAČUNOV PRIMORSKIH OBČIN IN GLEDE OŠ AJDOVŠČINA 
 
Višina proračunov primorskih občin 
Podatki o višini in strukturi proračunov občin so objavljeni na straneh Ministrstva za finance. 
Zadnji objavljeni podatki so podatki po zaključnih računih za leto 2006.  
Za leto 2007 je začel veljati nov Zakon o financiranju občin, ki je uvedel drugačno financiranje 
obveznih nalog občin. Podatki po zaključnih računih za leto 2007 še niso objavljeni. V razgovoru 
z Ministrstvom za finance ni bilo mogoče izvedeti, kdaj bodo podatki za leto 2007 objavljeni, saj 
je to odvisno od discipline občin glede pošiljanja podatkov.  
Glede na spremembo zakonodaje in delno zastarelost podatkov za leto 2006 predlagamo, da 
analizo proračunov primorskih občin pripravimo na podlagi zaključnih računov za leto 2007, ko 
bodo le-ti objavljeni. Seveda pa lahko tako analizo pripravimo tudi na podlagi že objavljenih 
podatkov za leto 2006. 
 
Pripravila: Karmen Slokar, univ.dipl.ekon. 
 
OŠ Ajdovščina 
Informacija bo posredovana na naslednji seji. 
 
Pripravila: Erika Zavnik 
 
 
5. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA KARLA LEMUTA GLEDE ANALIZE SANACIJE 

SMETIŠČA IN ONESNAŽEVANJA OKOLJA 
 
Gradivo glede nadaljnjih aktivnosti v centru za ravnanje z odpadki pod Dolgo Poljano v povezavi z 
regijskim sistemom ravnanja z odpadki in s tem posledično z izdelavami analiz okoljskih vplivov in 
monitoringom onesnaževanja zraka bomo pripravili za junijsko sejo občinskega sveta.  
 
Pripravila: Alenka Čadež Kobol 
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6. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA JOSIPA TROHA GLEDE SOFINANCIRANJA 
CEPLJENJA PROTI OKUŽBI S HUMANIM PAPILOMA VIRUSOM 

 
Občinska uprava je za strokovno mnenje o cepljenju proti okužbi s humanim papiloma virusi 
zaprosila Zdravstveni dom Ajdovščina. Na podlagi pridobljenega mnenja Zdravstvenega doma 
bo podan odgovor. 
 
 
Pripravila: Erika Zavnik 
 
 
7. ODGOVOR NA POBUDO SVETNIKA ALOJZA KLEMENČIČA GLEDE POVEČANEGA 

VPISA OTROK V VRTEC, PROJEKTOV ZA OŠ VRTOVIN IN GLEDE ZAPISNIKA 
KOMISIJE ZA PRITOŽBE 

 
Povečan vpis otrok v vrtec 
Občinska uprava je Otroški vrtec Ajdovščina zaprosila za poročilo o reševanju večjega vpisa 
otrok v otroški vrtec za šolsko leto 2008/2009. Iz samega poročila, ki vam ga prilagamo, je 
razvidno, da je bilo večje število otrok glede na kapacitete vrtcev vpisanih v Selu. Vrtec je na 
podlagi odločitve komisije in dogovora s starši, trem otrokom ponudil mesto v vrtcu v Ajdovščini, 
en starš se s takšnim predlogom ni strinjal in je podal pritožbo. Otroški vrtec v svojem dopisu 
navaja tudi spremembe zakonodaje, ki bodo dodatno vplivale na vpis otrok v vrtec v letih 2010, 
2012, 2014 in predlaga nekatere rešitve, ki bi doprinesle nove prostorske kapacitete. Z otroškim 
vrtcem Ajdovščina bo potrebno pripraviti analizo potreb, obstoječih prostorskih možnosti in 
program zagotavljanja ustreznih prostorov. 
 
Pripravila: Erika Zavnik 
 
Projekti  za OŠ Vrtovin 
Za podružnično šolo Vrtovin so v proračunu občine Ajdovščina za leto 2009 zagotovljena 
sredstva za izdelavo projektne dokumentacije. V šolskem letu 2007/08 obiskuje šolo 21 učencev 
od 1. do 4. razreda. Na podlagi evidence, ki jo vodi Ministrstvo za šolstvo in šport se bo število 
otrok v naslednji letih manjšalo tako, da bi se število učencev gibalo med 13 in 19. V kolikor ne 
bi prihajalo do trenda upadanja rojstev (zadnji znan podatek za leto 2006), bi s takšnim število 
učencev še lahko ohranjali podružnično šolo. Pred izdelavo projektne dokumentacije bo 
potrebno pripraviti Dokument identifikacije investicijskega projekta v katerem bi ugotovili število 
učencev v prihodnjih letih, potrebo po rekonstrukciji šole in zagotovitvi potrebnih prostorov. 
Dokument bo posredovan v potrditev in sprejemanje občinskemu svetu. 
 
Pripravila: Erika Zavnik 
 
Zapisnik Komisije za pritožbe 
Zapisnik Komisije za pritožbe, ki je bil svetnikom dan v papirni obliki, je bil shranjen tudi na FTP 
strežnih, v mapo 16. seja. Datoteka je bila na strežnik shranjena 07.04.2008. 
 
Pripravil: Janez Furlan 
 

Ajdovščina, 15.05.2008 
 

ŽUPAN 
Marjan POLJŠAK, s.r. 

 
 






